
 Møte i styringsgruppen 06.02.2023 

 

Til stede: 

 Ove Lorentzen     Teknisk sjef 
 Tom Viktor Torstensen    Avdelingsleder Sykehjem 
 Erling Sandnes     Kommunedirektør 
 Rita Adolfsen     Oposisjonen 
 Asbjørn Myklebust     Posisjonen 
 Ann Berit Stephansen    Tillitsvalgt (Vara) 
 Kris ne Sørheim    Fagleder miljøtjenesten 
 Jon Arvid Torstensen    ER/RFFH (Vara) 
 Heidi Rønning     Helse og omsorgsleder 

Ikke l stede: 

 Hjørdis Torstensen    Verneombud 
 Karin Lagbakk      ER/RFFH 

 

Sammendrag e er møte i styringsgruppa den 20.10.2022 der vi ble vi enig om å se følgende: 

 Utbygging/ ombygging av eksisterende sykehjem 
 Bygge ny  sykehjem 
 Utrede behovet for antall plasser i sykehjem 
 Samlokalisering med miljøtjenesten 

 

Utbygging av eksisterende bygg: I møtet 20.10.22 gikk styringsgruppa bort fra tanken om å bygge to 
etasjer. Man ser nå på hvilke muligheter det ligger i ombygging av eksisterende bygg.   

Bygge ny  sykehjem: Om det bygges ny  er gruppa enig om at ny  sykehjem skal være på e  plan. 
Gruppa vedtar enstemning at nødvendige areal bygges i en etasje uanse  alterna v. 

Utrede behovet for antall plasser: Helse og omsorgsleder gjennomgår sammen med ansa e, 
kommunedelplanen for helse og omsorg for å se om planen er relevant i  frem dens behov for antall 
plasser og evt gjøre nødvendige endringer. Ut ifra det lages det saksfremlegg l formannskapet 

Samlokalisering med miljøtjenesten: Når det gjelder Miljøtjenesten er ltak i planperioden å utrede 
og bygge 4 nye omsorgsboliger med heldøgns omsorg og 1 avlastningsbolig. Leder for Miljøtjenesten 
er invitert inn i gruppa med tanke på mulighet for samlokalisering av tjenester. Fagleder utrykker et 
behov for å ha tjenestemo akerne i nørheten av tjenesten og en felles arena for disse 
tjenestemo akerne. 

Ledere, llitsvalgte og verneombud ble innkalt l møte den 24.10.2022.  Tiltak i kommunedelplan 
Helse og omsorg 2019-2030 jf kap 17.7, er at det skal planlegges et ny  bo og velferdssenter med 6 
ins usjonsplasser og 8 omsorgsboliger for heldøgns omsorg og to kor dsplasser, l sammen 14 
plasser. I llegg har man regnet leilighetene utenfor sykehjemmet som et bolig lbud med 8 heldøgns 
omsorgboliger (boligs elsen). Innspill fra avdelingsleder og ansa e ved sykehjemmet e er en 



gjennomgang av planen, er en økning i antall ins tusjonsplasser l 10 sykehjemsplassser og 2 
kor dplasser beregnet på øyeblikkelig hjelp og KAD. Til sammen 12 lang dsplasser i ins usjon. 

De e ble lagt l grunn i saksframlegget l formannskapsmøte 15.11.2022 sak 067/22 og i KS møte 
06.12.2022 sak 0927/22 der ble følgende vedta : 

«Administrasjonen bes innhente skisseforslag på ny  sykehjem basert på styringsgruppas forslag. 
De e u øres umiddelbart e er styringsgruppens møte. Forslag på skisseprosjekt fremlegges 
formannskapet for godkjenning». 

I e erkant av de e er allerede Miljøtjenesten samlokalisert med sykehjemmet. De e skyldes 
helsemessige forhold hos en av tjenestemo akerne, der det nå ikke er mulig å yte forsvarlig 
helsehjelp uten å være to personer. De e har skjedd aku  og tjenesten har ikke beregnet å dri e to 
enheter, derfor er det som en midler dig løsning sa  av 4 rom, to rom + bad l hver av 
tjenestemo akerne i enden av en fløy på sykehjemmet. (Tidligere Covid avdeling). De e l 
orientering for styringsgruppa den 06.02.2022.  

Møtet var tenkt l å gjennomgå og drø e kommunestyrets vedtak vedr innhen ng av skisseforslag 
basert på styringsgruppas forslag. Da man før skisseforslaget er innhentet, allerede har foreta  en 
midler dig samlokalisering med miljøtjenesten som beskrevet i de e referatet, ser man at ikke alle 
behov er kommet tydelig nok fram i dligere vurderinger.  

Noe som ble snakket om på dagens møte: 

Sykehjem 

1. Demensavdeling: Det er behov for areal med tanke på dagsenter for hjemmeboende 
demente. 

2. Sykehjem - Kapell med egen inngang og lkny et kjølerrom. 
3. Inngangspar  - Felles hovedinngang for Sykehjem / Miljøtjeneste og eventuelt 

Omsorgstjeneste 
4. Personalrom - Felles for alle. Hvordan får vi nærhet l alle funksjoner og lkny ede bygg. 
5. Sykehjem – Utny else av uterom, der gammel inngang mot AMA hus ligger. 
6. Sykehjem / Miljøtjeneste - Felles vaktrom 
7. Miljøtjensten / PU - Fellesareal for beboere 

Miljøtjeneste 

1. De to nærmeste boligene har l sammen 4 leiligheter. Hvordan kny e disse l felles inngang? 
2. Innvendig bruk / korridor l nærliggende bygg. 
3. Se på e mulighet for utny else av leilighetene utenfor selve sykehjemmet for å etablere flere 

leiligheter l mennesker med nedsa  funksjonsevne   

 Kjøp eller leie nye lokaler. 

1. Tilskudd fra husbank gis l noen bygg. 
2. Kjøp av «Det Norske hus»?? 

E er en vurdering og flere lbakemeldinger på møtet den 06.12.2023, ser jeg behov for et ny  møte 
der vi avklarer prosessen videre.  

Slik saken står nå har ikke gruppa lstrekkelig grunnlag for innhen ng av skisseforslag. Hvis vi skal se 
nærmere på alterna vet med å lpasse /bygge ut/ bygge om eksisterende bygning må det gjøres 
noen avklaringer: 



1. Eierforhold på eksisterende bygg (dagens sykehjem) 
2. Avlaring av begrepet «boliger med heldøgns omsorg» (samme begrep brukes om flere 

tjenester, men med ulik betydning) 
3. Behov for tjenester kny et l sykehjem og Miljøtjeneste i nærmeste fram d. 
4. Planperioden 2019 – 2030, Hvilke behov kommer e er denne? (planperioden er ute om seks 

år). 
5. Utny else av eksisterende bygg (dagens sykehjem) med tanke på byggtekniske krav og behov 

for areal. 
6. Ligger det muligheter i leilighetene utenfor dagens sykehjem, hvordan kan de brukes og kan 

de bygges inn i ny  anlegg. 
7. Hva er arealbehovet med tanke på utbygging. 

 

Ny  møte i styringsgruppa 

Sted og dato… 

 

 

 

 


